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Styre møte 08-08.12.2020 

Teams møte 
 

 
• Byggeprosjektet: Oppfølging og videre arbeid inkludert økonomi 

Ressurs på rør er innhentet, tidspunkt feb/mars. 
Elektrikker aventer  
Snekkerene er i rute, Siste døra er kommet, blir satt inn før jul, varme blir satt på og 

bygget kan isoleras innvendig. 

Bygg plan er alt ferdig til 1.april. 
 

• Kran – hva er gjort og hva gjenstår? 
Simon har tatt kontakt med nytt firma, de jobber med saken. Mangellappen er gitt dem de 
kommer med et overlag på kost. Krana skal ikke brukes før punkter er utbedret, Roger 
sender teknisk beskjed at krana er stengt. 
 
 
 
 
Vedlikeholds plan gjennom godt.  
 



Styre møte 07-10.11.2020 

Andre møte som vi holder i teams 

 
 
Agenda: 

• Byggeprosjektet: Oppfølging og videre arbeid inkludert økonomi 
Taes neste møte 
 

 
• Håndtering av tilbakemelding fra medlemmer på varsel om overskridelser av 

budsjettet for utbygging. 
Fått ett svar,  Styret gikk gjennom og tar selvritikk.  Henning svarer. 

 
• Kran – hva er gjort og hva gjenstår? 

Neste møte 
 

• Sikkerhetsregler for bruk av kran 
Gjennomgått og blir lagt på hjemmesiden. 
 

« 
Risikovurdering for Skjærviken båtforening  
Hensikten med denne risikovurdering er å belyse oppgaver som utføres hos Skjærviken båtforenings 

havn, og hvilke mulige farer disse oppgavene medfører, og på denne måten unngå skader og uhell.  
Opptak og utsetting av båter med kran  
- Kranen samt løfteutstyr skal hvert år sertifiseres av godkjent/autorisert leverandør og vedlikeholdes 

av båthavnens Teknisk komite, koordineres av gruppens leder. 
- Kranen skal alltid betjenes av 2 personer, hvorav minimum 1 er sertifisert og den sertifiserte 

personen skal føre krana.  
- Det er viktig at ingen oppholder seg under hengende last, eller innenfor kranens arbeidsområde. 
- Skal det jobbes under båten skal den settes på bukker. 
-Båter som skal flyttes med traktorhenger tilhørende båthavna må utføres av minimum 2 

sertifiserte/kompetente personer. 
-Ved ett eller flere regelbrudd kan kranfører få advarsel eller i verste fall miste retten til å føre kran. 
  

  
Vinterlagring av båter 
- Ved vinterlagring skal sideveis støtter være plassert slik at én støtte på hver side skal kunne tas bort 

uten at det er fare for at båten velter (redundans). 
- Høyden på understøtting ikke skal overstige 2x bredden på understøttelsen.  
- Bukker skal sikres med tau eller stropper min 2 dager etter at båten er plassert på land. 
 

» 

 
• Rutiner for innkjøp – formalisering av dette? Foreslår at det fastslåes noen rammer som 

dokumenteres. 
Skyves til neste møte 

 
• Miljøstasjon – ref tilbakemelding fra kommunen. 

Dette blir tatt opp på årsmøte har en kost på 13/17000 årlig 
 
 



Styre møte 06-08.09.2020 

Første møte som vi holder i teams 
 
Agenda: 
 

• Gjennomgang av forrige referat.  
• Byggeprosjektet: Framdrift og kostnader. Fremdriften og kostnadene er diskutert. Svein 

legger inn regningene mot budsjettet. 
• Kran – hva gjør vi med den? Simon har ansvaret for krana. Simon har kontakt person i 

KIS. Avvik og mangelapp godt gjennom, Simon kontakter Adam for maling av kran og boks 
over el.skap. 

• Sikkerhetsreglement iht kranløft, Paal og Simon setter seg ned og utformer dette. Ferdig til 
neste styremøte. 

• Kontroll på innkjøp vedr kost, best pris og riktig produkt. Vi kan skille mellom hvordan vi 
håndterer vanlig forbruks material og nye investeringer med løsningsforslag som styret kan 
informeres og involveres i. 

 
 



Styre møte 05-20.08.2020 
Agenda: 

 Byggeprosjekt 1: Ferdigstillelse av bygget – har vi kontroll og hva skal til for å komme i 
mål? Fremdriften er god. Bygges iht til tegning med hensyn på tak konstruksjonen. 
Økonomien ble godt igjennom mot budsjettet.  

 Byggeprosjekt 2: Arealene rundt – kant og asfaltering og bruk av plassen foran tilbygget. 
Setter dette på planen til neste år. 

 Miljø stasjon: Anlegg for spesialavfall/olje/filter. Det er diskutert om vi bør etablere et 
mottak for spesialavfall. Paal sjekker med kommunen om det er noe krav/kost rundt dette. 
Avventer svar fra kommunen. 

 Nytt kjøkken: Det er tenkt å etablere kjøkkenkrok oppe ifm. at vi får vann- og avløp. Vi 
bestemmer hva vi skal gjøre, når og hvem som tar ansvaret for dette. Vann og avløp blir 
lagt opp. Minikjøkkenet blir satt opp til neste år. 

 Fjerning av alger. Foreningen er blitt forespurt om vi er med å bidrar økonomisk til dette 
med å fjerne alger. Styret sa ja til dette da det ikke er noen stor kost.  

 Krana. Krana har mangelapp som må fikses. En fra teknisk får ansvaret for å følge opp. Pr 
nå er det Roger. 

 Moring ligger for høyt – skade på propellere. Marius ser på saken og planlegger å få senket 
moringen.  

 Diverse saker fra Marius ang brygger, reparasjoner, oversikt over hvem som har hvilke 
plasser og badetrapp. 

 
 



Styre møte 03-15.05.2020 

Agenda: 
1. VA-prosjektet 

Bygg få inn ekpertise på mur. De har kommet med anbefaling, Går for Termo mur, Litt 
høyere kost, men beste løsning mhp styrke. 

2. Lyskaster i havna, bytte til LED med bevegelse sensor. 
3. Når en først har betongbil i Havne, benyttes overskytende betong til å fylle opp under 

betongplata ved kran. Toppbordet fjærnes, så det bli enkelt å fylle inn. 
4. 1. utkast av HMS plan presentert, jobber videre med den. Paal og Henning.  
5. Møte plan framover, 2. tirsdag i månden. 

 
 



Styre møte 02-28.04.2020 

Agenda: 
1. VA-prosjektet 

Entrepenør ferdig, Bygg få inn ekpertise på mur. 
2. Vårdugnad uke 22 
3. Sikkerhet, Lage HMS plan for havna, vinteropplag, kranløft, fortøyning.  
4. Møte plan framover, 2. tirsdag i månden. 

 
 



Styre møte 01-20 03.02.2020 

Agenda: 
1. VA-prosjektet 

Vi har purret opp kommune, men ikke fått noe noen respons. Det nærmer seg frist så vi 
regner med oppstart ila 1-2 mnd. 

2. Vurdering av hva som skal til for å nekte noen plass. Saken ble nærmere presentert i 
møtet. 

3. Økonomi 

Vi har klart regnskap for 2019. 
4. Nye medlemmer eller leieplasser – det har kommet inn et ønske om en båtplass på 4,0 m 

Vi kan ikke tildele noen plasser nå. Det vil ikke være klart før månedsskiftet mars – april. 
5. Vedlikehold og nye prosjekter for 2020. 

Vi skal be om priser på et utvalg bommer – styret håndterer dette uten å ta det gjennom 

årsmøtet. 
6. Saker for årsmøtet – forberede og følge opp valgkomité 

Paal kontakter valgkomiteen. Vi etablerer en avtale med grunneier og forsøker å få inn rett til 
å bruke plassen på utsiden i vannet. 

7. Sikkerhet 

Styret ønsker å sette fokus på sikkerhet og vil ila 2020 etablere instrukser for å få bedre 
sikkerhet knyttet til løfteoperasjoner og vinteropplag. 
Styret blir oppfordret til å gjennomgå vedlikeholdsplanen med alle aktuelle roller i 
foreningen på første styremøte etter årsmøte. 

8. Orientering om prosjektet knyttet til forbedring av vannkvaliteten 
Rino ga en orientering knyttet til de ulike vurderte forslagene til å utbedre vannkvaliteten i 
Hunnebunnen. Forslag som har vært oppe til vurdering og er vurdert av kommunen og 
NIVA: 

* Mudring av sundet: Sannsynlig liten effekt. 
* Pumpe luft fra kompressor via ledning ut det dypeste området, via diffusor ut i 
vannmassene for å skape sirkulasjon og få oksygenrikt vann til bunnen. 

* Moderat oppdemming av bekken som kommer fra Brandstorp (ca 0,5 m) og på den 
måten kunne slippe vann med tilstrekkelig overtrykk til å presse det ut på områdene med 
størst dybde. 
De to siste har fått positiv vurdering fra NIVA, men er bedt utredet bredere av kommunen 

før de vil gi aksept for disse tiltakene. 
 
 


